

Afdelingsbestyrelsesmøde TaB Nørreby

13/12 2017

18.15 – 22.00

BESTYRELSESKONTORET

MØDE INDKALDT AF	Jesper Therkildsen
AFBUD:	Ove Svendsen, Flemming Poulsen
REFERENT:	Susanne Frantzen
UDEN FOR BESTYRELSEN:	Michael Vegeberg.
DELTAGERE:	Jesper Therkildsen, Susanne Frantzen, Lene Gall
SUPPLEANTER:	Henrik Andersen
REFERAT GODKENDT:	Fra mødet d. 15. november 2017

Dagsorden:

EJENOMSKONTORETS PUNKTER:	
STORSKRALD OG BESØG FRA DRIFTSBYEN I HTK. VEDR. NYE CONTAINERE:	<p>Yvonne fra HTK. kom og orienterede om vores muligheder, det er aftalt at vi skal have 5 containere med 8 kubik i rumindhold til småt brandbart, samtidig blev der aftalt, at der også sættes beholdere op til affald af papmateriale.</p> <p>Michael og Yvonne har været rundt, og har fundet plads til 5 containere.</p> <p>Yvonne kommer til afdelingsmødet d. 22. januar 2018 og fortæller om mulighederne omkring affaldsløsning, så beboerne også kan stille spørgsmål og få svar.</p>
FLYTTE KØKKENER FRA TVIS:	<p>Vi har fået tilbud på flyttekøkkener fra Tvis. Vi afholder et møde med dem, inden aftalen er på plads.</p>
MESTERMØDE:	<p>Michael orienterede om mødet.</p> <p>Den verserende sag omkring døre og vinduer er rykket til februar 2018.</p>
HUSKELISTE:	<p>Michael orienterede om hvilke opgaver der gjort færdige, og hvilke der er i gang.</p> <p>Jesper ajourfører listen på hjemmesiden.</p>
FORMANDENS PUNKTER:	

AFFALD:	<p>Se under Storskrald og besøg fra driftsbyen ved Yvonne vedr. nye containere i ejendomskontorets punkter.</p>
DIALOGMØDE MED SENIORKLUBBENS ØNSKE OM AT FLYTTE, FORDELE/ ULEMPER/ AFSTEMNING:	<p>Seniorklubben: Jesper fortalte om mødet hvor han og Susanne deltog. Seniorklubben ytrede ønske om at flytte til Snerlehaven da der kan være flere medlemmer. Det blev aftalt at der fra aktivitetskontoen afsættes penge til printepapir (5.000) og 2 sæt printerfarve, og 15.000 kr., til diverse aktiviteter i klubben mod regning. Afdelingsbestyrelsen har givet tilsagn om at betale det årlige medlemskontingent. Bankoklubben og Genbrugscentralen, flytter ind i baglokalet til den gamle seniorklub, i stedet for baglokalet til nuværende kontor og det lokale i Snerlehaven. Bestyrelsen gik enstemmigt ind for at Seniorklubben flytter snarest muligt i det nye år (2018)</p>
DIALOGMØDE MED KLUBBERNE:	<p>Samarbejdsudvalgsmøde forventes at blive afholdt d. 30.01.18 I NDBK flytter de selv møblerne, og sætter nyt køkken og bar i alt 12.000 kr., der bestilles håndværksmæssigt arbejde til de ting NDBK ikke selv kan lave. Der ønskes også nye gardiner til klubben. Autoklubben, der skal nye opslagstavler og filebænk op, det ordnes når gulvet er ordnet. Hobbyklubben, får ikke nyt lokale pt., men de vil gerne have en ny vask, der er ikke meget liv i klubben, og formanden for klubben ønsker ikke at få offentliggjort sine kontakthold overfor beboerne, hvorfor bestyrelsen tager forbehold for, om der virkelig er tale om en klub. Bankoklubben er i gang med at opbygge klubben, deres besøgstal ligger i underkanten, Susanne fortalte at den nye bestyrelse er i gang med nye tiltag, der skulle give mere lyst til at melde sig ind bl.a. nye præmier, og skift fra slagter Kruse til Føtex, der kan levere mere for pengene. Computerklubben har afholdt konstitueret afdelingsmøde. Træklubben skal have et tilskud, til en rundsav, som Ove har billigt til salg. Jazz aflysningen kostede 2.000 kr, pga. manglende tilmeldingerne. Der holdes et årligt møde med klubberne.</p>
ORDENSREGLEMENT/FORSLAG OM ÆNDRINGER:	<p>Udsættes til d. 10. januar 2018, så alle bedes om at læse ordensreglementet, og komme med forslag/rettelser, så vi kan få det med på det årlige afdelingsmøde.</p>

	Kvik køkkenet skal ikke være med mere.
BEBOERMAPPE:	Lene har afleverede et delvis input til indholdsfortegnelsen. Der blev ligeledes talt om hvorvidt der fortsat skal laves en velkomstbrochure, der var argumenter for og imod denne, men tages op igen på et senere tidspunkt.
STATUS PÅ NYTÅRSFEST:	Der er pt. 28 incl. Børn, der afholdes i morgen for dem der er interesserede i at deltage, mødet afholdes i selskabslokalet.
DRIFTSSTATUS OG HANDLINGSPLAN:	Jesper har orienteret om sagen, og udsættes til ekstraordinært møde d. 16. januar 2018
GRØNT/LANDSKABSARKITEKTERNES FORSLAG:	Vi har modtaget forslag fra Musse Rønnov fra DAB uden priser, som først efterfølgende vil blive oplyst, hvilket ikke giver afdelingsbestyrelsen noget at gå ud fra, Jesper vil fortælle Musse Rønnov, at vi gerne vil have lavet de 2 pladser i Klin-tehaven, og dets skal holdes indenfor det budgetteret på 600.000kr.
EKSTRAORDINÆRT BESTYRELSESMØDE LIGE EFTER NYTÅR:	d. 16. januar 2018, efter forslag er modtaget og omdelt til beboerne.
NÆSTE MØDE:	d. 10. januar 2018 kl. 18.00
EVENTUELT:	Hjemmearbejde til alle i afdelingsbestyrelsen: Læs ordensreglementet og kom med eventuelle rettelser.

OPGAVEFORDELING I AFDELINGSBESTYRELSEN.	HANDLING:	DEADLINES:
Jesper Therkildsen Formand	Handlingsplan hver måned sendes til bestyrelsen Læser ordensreglementet, og skriver rettelser ned til næste møde. Skriver punkter til indholdsfortegnelse til beboermappen.	10.01.2018
Flemming Poulsen Næstformand	Læser ordensreglementet, og skriver rettelser ned til næste	10.01.2018

	møde	
Ove Svendsen Kasserer	Læser ordensreglementet, og skriver rettelsener ned til næste møde.	10.01.2018
Susanne Frantzen Sekretær	Læser ordensreglementet, og skriver rettelsener ned til næste møde.	10.01.2018
Lene Gall Redaktør	Læser ordensreglementet, og skriver rettelsener ned til næste møde.	10.01.2018
Henrik Andersen suppleant	Læser ordensreglementet, og skriver rettelsener ned til næste møde.	10.01.2018